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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-10-20 § 11     

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 20 oktober 2020 kl. 17:30 – 17:58 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Fredagen den 23 oktober 2020 §§ 1-7 och 9-12 

Omedelbar justering av § 8 tisdagen den 20 oktober 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Bo Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V) (Skype) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

Karin Franck (M) (Skype) för Hugo Laigar (M) 

 

Ersättare 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Hassan Jama (V) (Skype) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningsdirektören Marina Högland, Peter Ahlström, Omar Farjani, 

nämndsekreteraren Marie Norrberg, Susanne Olsson samt 

borgarrådssekreteraren Christoffer Nilsson (c).  
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

§ 11.  

Förvaltningsdirektören informerar 
Förvaltningsdirektören Marina Högland informerar om läget i 
stadens simanläggningar. Just nu är det många besökare till 
simhallarna och förvaltningen har rutiner för att säkerställa att 
antalet besökare inte blir för många samtidigt i anläggningarna. 
Detta har föranlett att flera simanläggningar har behövt stänga 
under helgerna. 
 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) ställde frågan om 
förvaltningen har planer på att stänga simanläggningar under 
längre tid. 
Förvaltningsdirektören Marina Högland svarar att det finns inga 
restriktioner om att stänga simanläggningar under längre tid. 
Förvaltningen följer folkhälsomyndighetens råd och utveckling i 
frågan samt vad Stockholms stad centralt förmedlar vilka 
rekommendationer som gäller. 

 

 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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